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Poleg dlanov sveta star5ev so bili na seji prisotni tudi g. Peter Klun, ravnatelj, ga. Mateja
Menart, pomodnica ravnatelja in ga. Barbara Klun Rombo, predsednica sveta Sole.
Vabljena je bila tudi ga. Alenka Fajfar Gnezda, ki pa je bilazadrlana.

Dnevni red:
l. Postopki glede predvidene pripojitve OS Bieevje k OS Kolezija
2. Razmere na Soli

Toika 1. Postopki glede predvidene pripojitve OS nifqe k OS Kolezija

Predstavniki star5ev so bili v petek, 24.04. na pogovoru pri Zupanu, g. Jankovidu in vodji
Oddelka za pred5olsko vzgojo inizobraievanje na MOL, ge. Fabdid. Podala sta njihove
razloge zapripojitev Sole, navedino vpra5anj, zlasti glede konkretne organizacije Solskega
dela v prihodnje po morebitni zdnrtifi| pa odgovorov nismo dobili.

Zatobomo na MOL naslovili nov dopis s ponovno pro5njo, da podajo konkretne odgovore na
na5a vpra5anja, in da nam posredujejo narejene analize in zapisnike sestankov, izvedenih pred
odloditvij o o pripoj itvi.
Zelimo pisne odgovore, pri demer moramo vztrajati. ee bo obdina predlagala sredanje v hivo,
bomo pristali le pod pogojem, da se ga udeleZijo vsi udeleZeni v postopku.
Drugi dopis na MOL bo usklajen in potrjen na dopisni seji, ki bo sledila tej e-seji.

Ravnateljica in starSi OS Kolezija so soglasno proti zdruhevarlu 5ol, saj poleg tega, da ni
strokovnih razlogov zazdnrti1.rv, vidijo tudi slabost oziroma telave v delovanju velike Sole.
Njihov svet starSev je pripravil spletno peticijo proti zdruZevanju, ki so jo 29.04.zaprli. Do
takrat jo je podpisalo 222 posameznikov.
Ga. Burnik pove, da naj bi svet star5ev OS Kolezija tudi naslovil pisni dopis na MOL v znak
nestrinjanja s pripojitvijo. Ker je ta informacija nezanesljiva, jo bo 5e preverila in obenem
prosila za podatek glede sicer5njega ukrepanja sveta star5ev OS Kolezija na to temo.

Na vpraSanje vodstvu Sole glede mnenja oziroma (ne)podpore zaposlenih zdruZevanju 5ol
ravnatelj pove, da je izvedel glasovanje po e-po5ti, kjer se je 17 zaposlenih izreklo proti
zdruLevanju, zani glasoval nihde, 3 glasovi so bili vzdrtarti.27 strokovnih delavcev se ni
Zelelo izrekati po e-po5ti, bodisi zato,ker Zelijo tajno glasovanje, bodisi na splo5no niso Zeleli
izrekati svojega mnenja, bodisi so Zeleli najprej pridobiti ved informacij.
So pa nasprotovanj e zdruLevanju izrekli tudi tehnidni delavci Sole; skupno jasnih glasov proti
je tako okrog 27, torej sigurno relativna vedina.
Ga. Menart doda, da je po njenem vedenju odlodno proti zdr:uLevanju absolutna vedina
zaposlenih, predvsem zato, ker si ne Zelijo velike Sole.
G. Klun pove, da bo najverjetneje izvedel 5e tajno glasovanje po navadni posti.
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Lupan je v odloku zapisal, da po zdruhitvi 5ol ne bo odpuSdanj, v kar pa ravnatelj dvomi, saj

naj bi glede na sistematizacijo delovnih mest bilo po zdruLitvi odved '/, delovnega mesta
tajnice, hi5nika in radunovodje. Glede tega je ravnatelj naslovil pisno vpra5anje naLupana,
vendar odgovora 5e ni dobil.
V neodpu5danje delavcev po zdrui;itvi dvomi tudi ga. Menart, saj zle malo osnovnega
radunanja lahko vsak presodi, da bo kar nekaj zaposlenih odved; bojimo se, da bodo to
predvsem sedanji zaposleni Bidevja.

Ga. Menart pove svoje mnenje glede nameravane zdruli$e 5ol: je jasno proti zdruLevanju, saj
je to njena Sola (Ze iz osnovno5olskih let), na katero je ponosna, ponosna je tudi, da je del
kolektiva te Sole. Ne predstavlja si, kako bi lahko tako velika Sola normalno funkcionirala,
zlasti, ker se epidemija koronavirusa 5e ne bo tako hitro kondala. Sedaj med poukom na
daljavo ujamejo prav vsakega otroka, z vsemi imajo uditelji stik; na 5o1i z ved kot 1000 udenci
bi se ta stik prehitro lahko izgubil.
V zdruZevanju ne vidi smisla tudi zato, ker delo precej laZje poteka v manjSem kolektivu;
poleg tega pa bi nadin, na katerega naj bi bilazdruZitev izvedena (da Soli ostaneta na nek
nadin >samostojni< enoti), hitro privedel do trenj in nesoglaslj znadi >mojih< in >tvojih<.
SpraSuje se, kaj je torej smisel zdruLevanja.

O navedbi Zupana (na sestanku s starSi 24.04.) glede dogajanja na pedagoSki konferenci pred
leti (ki je kot v.d. ni vodila knjiZnidarka, kot navaja Zupan) ga. Menart pove, da je Zupan tja
pri3el nenapovedano in nepovabljen. Ker je 51o za ocenjevalno konferenco so mu strokovni
delavci povedali, da je njegov prihod nedopusten in da je nedopustno tudi skakanje v besedo.

Morda od takrat izhaja Zupanova Dzamera(< do uditeljskegazbora; se pa Zupan zelo radkiti z
uspehi in nagradami zaposlenih na naSi Soli.

Svet starsev prosi vodstvo Sole za dodatna pojasnila oziroma obrazlolitev dejstva, da je bilo
Ze pred odlokom o pripojitvi dogovorjeno, da bo na5a Sola prihodnje Solsko leto gostila tri
razredeOS Kolezija.
Ravnatelj in pomodnica povesta, da je na proSnjo ravnateljice OS Kolezij a, zaradi
pomanjkanja prostora na njihovi 5o1i, 30.03. preko videokonference (bil je Le Eas epidemije)
pri5lo do dogovora, da bo na5a Sola zaeno Solsko leto sprejelatirazrede OS Kolezija. Pri nas

bi v ta namen nekaj uditeljev preselili v drugo udilnico (oz. v eni udilnici zdruLili pouk dveh
predmetov);teiavapa bi bila s telovadnico, ki je med poukom prosta le tri Solske ure (torej le
zaenrzred), v jedilnici pa prostora zaved otrok ni (in bi Kolezijski otroci morali malicati v
razredih). Za pouk v podaljSanem bivanju bi bili otroci prepeljani na matidno 5olo.

Do nadaljnjih pogovor oziroma usklajevanj, ki so bila nadrtovanaza 15.04., pazaradi prejetja
odloka s strani MOL o nameravani pripojitvi, ni pri5lo.

Ravnatelj je 17.04. (en teden po prvem dopisu o nameravani pripojitvi) dobil od obdine
posredovan dopis, naslovljen na Ministrstvo zaizobraievanje, manost in Sport (in datiran
03.04.) s pro5njo za mnenje oziroma pojasnilo glede (ne)uporabe dolodb Pravilnika o pogojih
za ustanavljanje javnih osnovnih 5ol (Pravilnik) v povezavi z njihovo namero pripojitve OS

Bidevje k OS Kolezija.
20.04.1e g. Klun na MIZS in obdino naslovil dopis, v katerem jih je opozoril, da zakonske
podlage zatakpostopek obdina nima; obdina kot ustanoviteljica Sole sicer lahko Solo tudi
ukine, pripoji, ji spremeni status, vendar pa Pravilnik jasno pove, v katerih primerih pride do
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tega (de pade Stevilo razredov pod osem) in pod kak5nimi pogoji (postopek so mora zadeti
vsaj dve leti prej).
Poleg tega je ravnatelj v dopisu tudi argumentirano ovrgel vse razloge za pripojitev, kot jih
navajaobdina. Konkretno bo OS Bidevje v prihodnjih letih predvidoma imela celo povedan
vpis na 5olo, torej zdruLevanje 5ol ne resuje telav glede Stevila otrok na Soli ampak jih celo
poslab5uje.
Odgovora na ta dopis ravnatelj 5e ni dobil.
Njegovo mnenje je, da ker je postopek, kot poteka sedaj, nezakonit, zdrulifre 5ol letos ne bo.
Glede nameravane pripojitve ravnatelj vidi edino prednost v vedjem Stevilu uditeljev v
posameznem kolektivu, kar lahko izbolj5a kvaliteto poudevanja. Glavno slabost pa vidi v tem,
da se odnosi v velikem kolektivu poslab5ajo, okrne se tudi medsebojna komunikacija.

G. Klun bo na Lupananaslovil pisno pro5njo za podajo konkretnih razlogov zazdruiev'anje in
pridakovanj obdine glede izbolj5av dela na Soli.
05.05. bo sestanek ravnateljev ljubljanskih osnovnih 5ol, za katerega je predvidena todka
dnevnega reda tudi rurmera pripojitve OS Bidevje k OS Kolezija.

Na vpra5anje ge. Klun Rombo ali seje mestnega sveta, kjer se odloda o nameravani pripojitvi,
5e ni bilo (podatek s sestanka obdine s star5i 24.04.) ga. Burnik odgovori, da sta tako zatrdila
oba, Zupan in ga. Fabdid; na vpra5anje star5ev, kdaj pa bo ta seja,je bil odgovor, da po koncu
epidemije. VpraSanje kaj pa, de se epidemija ne konda do poletja, je ostalo neodgovorjeno.

Na podlagi pogovora je svet star5ev v predlog podal naslednja sklepa:
Sklep 1: elani sveta star5ev OS BidevG nasprotuiemo zdruZevaniu na

nadin. kot postopek sedaj vodi MOL.
Sklep 2:

Glasovanje o sklepih bo izvedeno na dopisni seji, ki sledi tej e-seji.

Toika 2: Razmere na Soli

2.1. Odnosi med zaposlenimi

Ga. Klun Rombo pove, da je bila nazadnji seji sveta Sole februarja letos podana pobuda za
razre5itev ravnatelja. Izglasovan je bil zadetek postopka, ki pa je bil kasneje ustavljen; najprej
zato,ker je potrebno pred nadaljevanjem sli5ati mnenje oziroma zagovor rarmatelja. Drugi
razlogpa je v epidemiji, med katero so bili po celi drLavi s strani MIZS ustavljeni vsi
postopki na 5olah.
Ko bo MIZS dovolilo nadaljevanje postopkov, bo ga. Klun Rombo sklicala sejo sveta Sole, na
kateri se bo po ravnateljevi obrazlolitvi oditanih mu nepravilnosti odlodalo ali se postopek
nadaljuje ali ustavi.

G. Klun vidi kolektiv strokovnih delavcev kot zelo odprt, v katerem se kritidno pogovarjajo in
skupaj re5ujejo telave. Pove, da se vedno najde kdo, ki se ne strinj a z njimali njegovimi
odloditvami; vendar pa v tem ne vidi telave ampak zdrave odnose in zdravo komunikacijo.
Pove, da ne verjame podatku, navedenem na pobudi za zaEetekpostopka zarazresitev, da ga
ne podpira 77 Yo zaposlenih na Soli. Sam je prepridan, da ima podporo vedine, vendar pa tega
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ne more preveriti; tudi zato ne, ker je bila pobuda podana anonimno in se teZko brani, de ne
ve, komu; poleg tega je nekaj oditkov v pobudi precej neresnih in splo5nih.
Sam je vedno odprt zakomunikacijo, ne Lelipa se postavljati samo na eno stran ampak i5de
kompromise, kot npr. pri odlodanju o parkirnih mestih na plo5dadi pred glavnim vhodom v
5olo, ki jih uditelji Zelijo in zahtevajo, starSi pa so proti. Vedno paLeli, da tudi zaposleni
sliSijo njega.
Na vpra5anje dlana sveta star5ev ali je tudi zaSole predpisano izvajanje letnih razgovorov
ravnatelja z uditelji, in ali je v teh pogovorih kdaj zaznal kakSno odklonilno stali5de
zaposlenih, ravnatelj odgovori, da so ti razgovori predpisani in jih izvaja vsa leta, da pa
negativnih staliSd ni bilo izralenihnikoli neposredno; zaposleni kdaj podajo pripombe na
njegove odloditve, s katerimi niso zadovoljni, in v pogovoru hitro pripelje do nasprotovanj.
Doda 5e, da se ne strinja s tem, da nekateri podporo njemu povezujejo z dogajanjemv zvezi z
zdruievanj 5ol, to dvoje bi moralo biti lodeno. Pove tudi, da hryanni pristojen za odlodanje o
namesdanju I razresevanju ravnatelja, to je v pristojnosti sveta zavoda.

Ga. Menart na vpra5anje, kako komentira razmere na Soli, glede na to, da je na njej zaposlena
Le vel let pove, da je na Soli Ze od leta 7992, da so se na zadetku stvari precej pometaie pod
preprogo, sedaj pa ved ne. Zaposleni v kolektivu se vedno postavijo zato,kar se jim zdiprav,
in tako je tudi sedaj ob nameravanem zdruZevanju Sol.
Kot pomodnica mora biti seveda lojalna ravnatelju, a to ne pomeni, da se mora vedno strinjati
z vsem; kar se ji ne zdi prav, pove in nato skupaj i5deta resifve.
V primerjavi s dasom ravnateljevanja ge. Stanonik, ko so bili odnosi med uditelj i zelo slabi in
manj odkriti, je sedaj opiLzno bolje in zaposleni raje prihajajo na delo. Prej je biio teZko delati,
tudi komunikacija je bila oteZena in razlidna v javnosti ali zasebno. Sedaj je vzdusje bolj
spro5deno, nikakor pa razpu5deno.
Je pa 5e vedno v nekaterih zaposlenih ostal obdutek nezaupanja do vodstva, saj nekateri ne
zmorejo osebno stopiti do ravnatelja.

2.2 PritoLbe nad uiitetji

S strani starSev sta bili podani pritoZbi na poudevanje uditeljice fizike in kemije, ge. Marind,
in uditeljice slovenskega jezika, ge. Kadunc.
Njun nadin poudevanja v smislu odnosa do udencev je neprimeren, pogosto nad otroki vpijeta
in jim >>porodata< o svojih teLavah.

Ga. Marind pogosto del Solske ure namesto v razredu z udenci porabi zarazgovor z go.Fajfar
Gnezda zatadi svojih psihidnih te1av. Otrokom je Ze vedkrat povedala, Aa eeli bodoleZili, bo
od5la v bolni5ki staleZ, kar se pogosto tudi zgodi. Otrokom tudi govori, da so grozni in da je
vesela, da sama nima otrok. Ure pogosto ni sposobna speljati do konca, pogorio plane viot.
!t-q.sye1a star5ev pove, da je lani hderka deveto5olka iovedala, Oa so veeiio dasa pri pouku
delali kaj drugega, in da ima sedaj velik primanjkljaj v znanju, ki ga morajo v srednji $oli
pokrivati s pomodjo in5truktorjev.

Ravnatelj pove, da je go. Marind zaposlil na podlagi dobrih priporodil dveh profesorjev
Pedago5ke fakultete, pa tudi zato, ker je bila ena redkih z moZnostjo udenja obeh predmetov.
Sprva je bila zaposl ena za doloden das, nato pa jo je moral (zarudi zakonske podlage) zaposliti
za nedoloden das. Na zadetku pri poudevanju ni bilo teZav, kasneje pa so se zacelelojavljati
pritoZbe star5ev. Ravnatelj je z njo opravil Ze ved rizgovorov, tlir ji;e med drugim;asno
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povedal, da naj se odlodi ali bo nadaljevalo delo v pedago5kih ali v znanstvenih vodah;
posledica tega je bila pritoZba s strani sindikalne zaupnice, da nad uditeljico ravnatelj izvaja
mobing.
Ravnatelj 5e doda, da se zaveda, da je ge. Marind v oviro pri delu tudi njena bolezen.
Nekateri uditelji so mnenja, da ga. Marind dela dobro in veliko, ni pa moZno ugotoviti ali udi
dobro ali ne.

Ga. Kadunc je ravnatelja sama seznanila s svojimi telavani v preteklosti, na podlagi desar jo
je pred zaposlitvijo napotil na pregled k specialistu medicine dela, prometa in Sporta, z
natandnimi navodili, na kaj na bodo na pregledu pozomi. Ugotovitev zdravni5kega pregleda
je, da je ga. Kadunc sposobna opravljati svoje delo.
Ravnatelj je bil letos dval<rat na hospitacijah pri njenem pouku, enkrat pri uri slovenskega
jezika, enkrat pri gledali5kem kroZku, kamor prijavljeni otroci radi prihajajo. Posebnosti ni
ugotovil.

Ravnatelj pove, da strokovnega delavca, kije zaposlen za nedoloden das, lahko odpusti le
zaradi prekr5ka.

Ker so pritoZbe na omenjeni uditeljici pogoste, a do sedaj samo ustne, ravnatelj pozove star5e,

naj na Solo naslovimo pisne pritoZbe (lahko tudi zbrane iz celeganzreda), saj bo le na podlagi
pisne pritolbe, de se izkaLe, da je utemeljena, lahko ukrepal.

Ker pa je prva pot re5evanja teZav vedno osebna, tudi tokrat ostanemo pri tem: najprej se o
pritoZbah pogovorimo z dotidno uditeljico / uditeljem; v kolikor se zadeve ne izboljSajo, se

obmemo na vodstvo Sole (lahko preko sveta star5ev).

Sklep 3: V primeru pritoZb nad udenjem oziroma delom zaposlenih. se najprej obmemo
osebno na njih. V primeru. da se zadeve ne uredijo. se pisno obrnemo na vodstvo
5ole.

Glasovanje o sklepu bo izvedeno na dopisni seji, ki sledi tei e-seji.

Zapisala Marija Burnik, predsednica sveta star5ev
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